
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 985
Vil ministeren oplyse, om der er nogen begrænsninger overhovedet for, at Mil-
jø- og Fødevareministeriet inden for EU-lovgivningens rammer kan træffe be-
slutning om at regulere en ulv, som Miljø- og Fødevareministeriet måtte vur-
dere som en "problem-ulv", og vil ministeren i forlængelse heraf give sin juridi-
ske vurdering af, om der indenfor rammerne af habitatdirektivets artikel 16
måtte være uudnyttede muligheder i den gældende forvaltningsplan, for at gi-
ve mulighed for regulering af ulve, som aktuelt eller potentielt måtte kunne for-
volde skade eller udgøre en risiko?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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